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Spørgetid: 
 
24/25-50. Planlægning af markedsdag den 3. juni, opfølgning 
Skolebestyrelsen laver selv koordinering i forhold til indhold i bod og 
bemanding af boden. 
Julie skriver rundt til bestyrelsen. 
 
24/25-51. Antimobbestrategien, opfølgning 
Skolens udviklingsgruppe har gennemlæst, rettet og tilføjet tekst der tager 
udgangspunkt i Greve Kommunens børne- og ungesyn. 
Formateringen skal rettes, så det kommer til at se ordentligt ud. 
Formateringen rettes og Antimobbestrategien godkendes. 
 
24/25-52. Forældrekommunikation i Aula, opfølgning 
Forældrebrevet rettes til. 
Julie lægger det ud på Aula sammen med flowchart. 
 
24/25-53. Princip for forældredeltagelse i undervisningen, opfølgning 
Princippet revideres og vedtages. 

24/25-54. Princip for ekskursioner 
Princippet revideres og vedtages. 
 
24/25-55. Nyt fra 

• Formanden: 
 

 
• Ledelsen: 
Vi har afholdt vores andet fagfordelingsmødet. Det gik ok og vi er ved at 
have en færdig fagfordeling for kommende skoleår. 
Lærere til modtagerklassen er fundet internt. Vi får overflyttet en lærer fra 
Holmeagerskolen og skal ansætte 2 barselsvikariater. 
Vi arbejder lige nu med lærernes opgaveoversigter og derefter skal der 
lavas skema til kommende skoleår. 



De lokale valgfag for 8.-9.årgang bliver mindfulness, skole-fodbold og faglig 
fordybelse. Der er stor tilslutning til skole-fodbold. 

 
• Medarbejderne: 
9.årgang har sidste skoledag i morgen med karameller, show og leg på 
boldbanen. Håber på en god dag for alle, 

 
• Eleverne: 
Kan man indtænke støttelærere til valgfaget faglig fordybelse, så f.eks. DYS 
elever ved de kan få den rette hjælp, hvis de vælger faget? 
 
• Andre: 
Tülay har forsøgt at kontakte ældresagen i Greve for at forhøre sig om 
skolevenner. 
 
Hvad er aftaler omkring spisepausen, bliver der vist film under frokosten? 
Det betyder elever ikke får spist deres frokost. 
Hvilke aftaler har vi generelt for skærmtid? 
 
Kontaktforældremøde i sidste uge gik godt. Nieller var god, der var en 
positiv dialog. Ønske om at Nari deltager næste gang, Julie kontakter Nari. 

 
24/25-56. Punkter til kommende møder: 
 

Skærmtid 
Principper 

  
  
  
 
 
 


